
Artikel 41 vragen VVD Oss over bijstandsfraude    

Oss, 20 november 2019  

Geacht college van Burgemeester & Wethouders,  

Voor de VVD fractie is bijstandsfraude een doorn in het oog. Fraude is een chique woord 
voor diefstal en het ondermijnt het draagvlak voor ons stelsel van sociale zekerheid. 
Daarnaast dient de overheid de belastingbetaler te beschermen tegen diefstal van 
overheidsgeld.  

1) Hoe vaak is bijstandsfraude in de gemeente Oss vastgesteld in 2016, 2017 en 2018?  

2) Wat doet de gemeente Oss om bijstandsfraude te voorkomen? 

3) Hoe spoort de gemeente binnen de grenzen van wetgeving en jurisprudentie 
bijstandsfraude op?  

4) Vindt u dat aan het voorkomen en opsporen van bijstandsfraude op dit moment 
voldoende prioriteit gegeven wordt? 

De Volkskrant publiceerde op 5 oktober jongstleden een artikel over bijstandsfraude en het 
toenemend aantal meldpunten. Zij hield voorafgaand hieraan een enquête onder alle 
gemeenten. Helaas bleek uit het artikel dat de gemeente Oss niet heeft gereageerd op 
deze enquête. Uit het artikel blijkt dat het aantal meldpunten voor bijstandsfraude sinds 
2013 is verdrievoudigd, van 44 naar 149 in 2019. Jaarlijks komen er minimaal 9.000 tips 
binnen over vermoedelijke bijstandsfraude. 

5) Waarom heeft u geen gehoor gegeven aan de enquête van de Volkskrant? 

6) Bestaat er een meldpunt voor bijstandsfraude in de gemeente Oss?  

7) Zo niet, waarom niet? Zo ja, hoe zijn daar de ervaringen mee? 

8) Denkt u dat een meldpunt een effectief middel kan zijn om bijstandsfraude op te 
sporen? Zo niet, waarom niet? 

Met belangstelling wachten wij uw reactie af. 

Namens VVD Oss, 
Angela Smits-van den berg 


